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Referat skolebestyrelsesmøde  

Tidspunkt: Mandag d. 17. august kl. 17 – 19  

Lokale: Natur- og teknologilokalet 

 

 

Mødeleder: Erik 

Referent: Lena 

Fraværende: Rikke, Katrine 

 

1. Kl. 17 til 17.30 Bestyrelsesmøde sammen med børnehavens bestyrelse 

• Velkomst ved de to formænd 

• Det allerede planlagte samarbejde præsenteres af børnehavens leder, Michelle og 

skolens leder, Lena. 

• Ideer til tiltag i hverdagen  

a) Børnehavens børn er tilskuere/deltagere på skolens trafikdag 

b) Samkørsel til Dyrskue 

c) Tænk børnehaven ind i skolekoncerter 

d) Storegruppen inviteres til julebag af et madkundskabshold 

e) Mere sampasning i ferier 

• Hvordan tænker vi børnehaven og skolen ind i lokalsamfundet?  

a) Børnehavens børn er allerede inden skolestart trygge ved skolen og skolens 

personale 

b) Børnehaven skal være fødekæde for skolen 

c) Sennels skal være et trygt sted for børnefamilier at flytte til 

d) Skolens elever skal være rollemodeller for børnene i børnehaven 

e) De to bestyrelser mødes en gang om året – i august. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

4. Orientering fra formanden 

Orientering om PwC-rapport som belyser Thisted Kommunes skole- og dagtilbudsområde. 

Man skal med rapporten forsøge at finde en besparelse på 5 millioner. 

Hovedpunkterne fra rapporten: 

Børnetallet er faldende i Thisted Kommune. Antallet af børn med diagnoser er stigende og 

flere elever visiteres til specialtilbud – derfor er udgiften til specialtilbuddene stærkt sti-

gende. 

Kommunens udgift til skolerne er en smule lavere end landsgennemsnittet. Men prisen pr 

elev er stigende.  

Om Sennels skole siger rapporten: 
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• Overholder budgettet 

• Har det lavt og personale elevfravær 

• Høj trivsel 

• Højeste kompetencedækning 

• Ingen enkelt integrerede elever 

• Færrest antal m2 pr. elev 

Forslag fra PwC-rapporten: 

• Modtageklasser samles på en skole. 

• En eller to skolelukninger – det er bestemt ikke aktuelt for Sennels Skole. Hvis en 

skole skal lukkes med udgangen af indeværende skoleår kræver det, at politikkerne 

tager beslutningen i løbet af efteråret 2020. 

 

5. Orientering fra skoleleder  

• Skoleåret i lyset af COVID-19 – der er ikke længere nødundervisning, men der er 

nye retningslinjer, som vi skal overholde. 

• Økonomi – lige nu tror vi på, at vi afslutter skoleåret med et underskud på 40.000kr 

det forudsætter dog at vi får 40% af de ekstra udgifter i forbindelse med Corona 

dækket. 

• Status på forsøgsordningen omkring lektier. Langt de fleste klasser har fået lektier, 

som kan ses i MinUddannelse. Det er stadig så nyt, at det er svært at give en status. 

Punktet sættes på igen til næste bestyrelsesmøde. 

 

6. Nyt fra SFO 

Eleverne er pga. Corona-retningslinjerne klasseopdelt indtil klokken 15 – dog med rotation 

mellem de steder, hvor de skal opholde sig. En del elever er meldt ud af SFO’en – det skyl-

des formentlig Coronaen, hvor de har været adskilt og der derfor har været langt færre ak-

tiviteter. 

 

7. Nyt fra pædagogisk råd 

Første skoleuge var uden elever og i år også en uge uden en fælles dag på UCN. 

Fredag den 14. august var der Trivselsdialog – alle kommunale ansatte skal gennemføre 

Trivselsdialog. Det var en positiv oplevelse.  

8. Forældrerepræsentanterne 

• Almen orientering (Alle) 

Intet til referat 

 

• Bestyrelses-repræsentanter i de forskellige klasser (Katrine) 

Katrine overtager Rikkes post i 0. kl 

Fremhæv det gode i PwC-rapporten, samarbejdet med børnehaven, at vi mangler 

600.000kr. Erik udsender et sammenkog af PwC-rapporten. Skolebestyrelsen er ta-

lerør for forældrene.  

 

 



 

3 
 

• Fraflytning af elever i sidste skoleår (Mads) 

Status på fraflytning ca. -1 i skoleåret 19/20 

 

9. Skolepolitiske emner 

• Status efter møde med borgmesteren (Mads)    

Borgmesteren lyttede til skolens bekymringer omkring økonomien – men hun 

kunne ikke love noget.   

• Status på bekymringsbrev (Erik) 

Der er nu kommet reaktioner fra alle i BFU.  

Per Skovmose tog bekymringsbrevet op på BFU-mødet. De har afventet PwC-analy-

sen og BFU vil derfor se overordnet på skolernes økonomi. Der er desværre ikke en 

ekstra bevilling til Sennels Skole. 

Efter mødet i BFU blev Erik ringet op af en journalist – som efterfølgende skrev en 

artikel i Nordjyske den 13. august 2020.  

Hvordan holder vi gryden i kog? Ved at lave et nyt bekymringsbrev – vi placeres os 

godt i PwC-rapporten, men vi skubber en stor økonomisk bold foran os.  

Erik laver et udkast til endnu et bekymringsbrev som sendes til BFU, Ulla Vester-

gaard og Joachim. Når Erik har lavet et udkast mødes bestyrelsen ½time til at få be-

kymringsbrevet rettet til.  

 

10. Eventuelt 

Hvordan får vi den gode historie ud om Sennels Skole? Lena kontakter Lasse Dichmand fra 

TV Midt Vest. Overgang fra børnehaven – den gode historie. 

 

 

 

 

 

 

Anette Høilund Christensen 

 

Lone Ladefoged 

 

Erik Gustavsson 

 

Mads Hundahl 

 

Kasper Hjorth Nielsen 
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Laila Kristensen 

 

Lena Skovborg 

 

Erik Gustavsson 

 

Jytte Gill 

 


